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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  «Θερμή υποδοχή» ετοιμάζουν στο ΠΓΝΙ
Πηγή: ΗΠΕΙΡΩΤΙΚΟΣ ΑΓΩΝ Σελ.: 3 Ημερομηνία

έκδοσης:
04-05-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

95.08 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«θερμή υποδοχή» 
ετοιμάζουν 
στο ΠΓΝΙ
Θερμή υποδοχή» στην αναπληρώτρια υπουργό 

Υγείας Μίνα Γκάγκα επιφυλάσσουν υγειονομι
κοί της Αγωνιστικής Συσπείρωσης, αλλά και οι συμ- 

βασιούχοι ΣΟΧ, αντιδρώντας στο «νέο ΕΣΥ», το οποίο 
μεταφράζουν ως περαιτέρω ιδιωτικοποίηση της υγείας 
και περαιτέρω απορρύθμιση των εργασιακών σχέσεων.

Μάλιστα, το μέλος του Δ.Σ. του Συλλόγου Εργαζομέ
νων στο Πανεπιστημιακό Νοσοκομείο και Γενικός Σύμ
βουλος της ΠΟΕΔΗΝ Γιώργος Πρέντζας κάλεσε τους 
υγειονομικούς σε «αγωνιστική» υποδοχή της κ. Γκάγκα, 
που, όπως σημείωσε «δεν έρχεται να ζητήσει συγγνώ
μη για τίποτα», αλλά για μια «φιέστα» για τον νέο υγει
ονομικό χάρτη.

«Τι σημαίνει αυτό; Δεν υπάρχει κανένας υγειονομι
κός χάρτης, υπάρχει μόνο το σχέδιο εκείνο που από 
χρόνια υλοποιείται, ιδίως στο ΠΓΝΙ, λειτουργία των 
νοσοκομείων με βάση της οικονομική αποδοτικότατα, 
πληρότητα κλινικών, έσοδα παραπάνω από έξοδα, αυ- 
τοχρηματοδοτούμενες επιχειρήσεις τα νοσοκομεία», 
σημείωσε χαρακτηριστικά και αναφέρθηκε σε επιχειρή
ματα που επικαλείται η ηγεσία του υπουργείου και οδη
γούν σε συγχωνεύσεις κλινικών, όπως ότι δεν μπορεί 
να υπάρχουν τρεις ορθοπεδικές κλινικές σε μικρή ακτί
να.

«Χρησιμοποιεί κάποια λογικά παραδείγματα, αλλά 
πρέπει να δείτε συνολικά τι προετοιμάζεται με τα ιδι
ωτικά χειρουργεία, επέκταση απογευματινών ιατρείων, 
ιδιώτες με μπλοκάκι μέσα στα νοσοκομεία, απολύσεις, 
ενιαία αγορά ξεκινώντας από Πρωτοβάθμια Φροντίδα 
Υγείας. Η κ. Γκάγκα έρχεται να μας πει ποιες κλινικές 
θα κλείσουνε, πώς το ΠΓΝΙ θα γίνει ακόμη πιο πιλοτικό 
και «μπροστάρης» στα ζητήματα της λειτουργίας με ιδιω
τικοοικονομικά κριτήρια, συνεργασία με ιδιωτικές κλι
νικές, ιατρικός τουρισμός κ.ά. Έρχεται να εξαγγείλει μια 
βαρβαρότητα και θα πρέπει αύριο να λογοδοτήσει και 
όχι να στήσει μια φιέστα», σημείωσε χαρακτηριστικά, 
αφήνοντας αιχμές και για το προεδρείο του Συλλόγου.

Στο ίδιο μήκος κινήθηκε στις δηλώσεις του ο γραμ
ματέας της ΕΙΝΗ Μπάμπης Παππάς και ο εκπρόσω
πος των ΣΟΧ Αλέξανδρος Μάρκου, καλώντας τους συ
ναδέλφους του να εκφράσουν την αντίθεσή τους στους 
σχεδιασμούς του υπουργείου.

Παράλληλα, ενόψει των εκλογών στον Σύλλογο Ερ
γαζομένων, όλοι εξέφρασαν την αντίθεσή τους στην άρ
νηση από την πλευρά της πλειοψηφίας για το δικαίω
μα εκλέγειν και εκλέγεσθαι όλων των εργαζομένων στο 
ΠΓΝΙ, ανεξαρτήτως μορφής εργασίας.

ΓΕΩΡΓΙΑ ΧΑΛΑΤΣΗ



2;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Δεν αλλάζουν ρόλο τα νοσοκομεία
Πηγή: ΗΠΕΙΡΩΤΙΚΟΣ ΑΓΩΝ Σελ.: 3 Ημερομηνία

έκδοσης:
04-05-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

137.07 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΔΙΑΒΕΒΑΙΩΣΕΙΣ ΤΗΣ ΑΝΑΠΛΗΡΩΤΡΙΑΣ ΥΠΟΥΡΓΟΥ ΥΓΕΙΑΣ Μ. ΓΚΑΓΚΑ

Δεν αλλάζουν ρόλο 
ία νοσοκομεία
ΜΕ επισκέψεις στα δύο 
νοσοκομεία ίων Ιωαννίνων θα 
συνεχίσει ιη διήμερη περιοδεία 
ιπς σε υγειονομικές μονάδες 
της βορειοδυτικής Ελλάδας 
η αναπλπρώτρια υπουργός 
Υγείας Μίνα Γκάγκα, η οποία 
χθες επισκέφθηκε διαδοχικά τα 
νοσοκομεία Λευκάδας, Πρέβεζας 
και Άρτας, συνοδευόμενπ από 
τον Διοικητή της 6ης ΥΠΕ Γιάννη 
Καρβέλη.

ΡΕΠΟΡΤΑΖ
ΑΠΟΣΤΟΛΗΣ ΤΖΕΛΕΤΑΣ

Η
κα. Γκάγκα θα έχει συναντήσεις 
με τις διοικήσεις και τους συλλό
γους εργαζομένων του Πανεπι
στημιακού Νοσοκομείου Ιωαννίνων και 

του Νοσοκομείου «Χατζηκώστα», ενώ θα 
προεδρεύσει και σε σύσκεψη φορέων της 
υγείας. Χθες βράδυ αναμενόταν να συνα

ντηθεί με τον περιφερειάρχη Ηπείρου 
Αλέκο Καχριμάνη και τον δήμαρχο Ιωαν
νίνων Μωυσή Ελισάφ.

Σκοπός της περιοδείας της, όπως ανέ
φερε σε δηλώσεις της από την Πρέβεζα, 
είναι να διαπιστώσει τις ελλείψεις σε μέ
σα και εξοπλισμό, προτεραιοποιώντας τα 
προβλήματα που ζητούν λύση.

«Σαφώς θέλουμε να κάνουμε πράγμα
τα, απλώς δεν έχουν γίνει πολλά πράγμα
τα στα νοσοκομεία την τελευταία δεκαε
τία και υπάρχουν πάρα πολλά νοσοκομεία 
που θέλουν ανακαινίσεις ή και καινούρ
για κτίρια και πρέπει να βάλουμε μια σει
ρά προτεραιότητας. Αυτό είναι κι αυτό 
που κάνουμε, άρα δεν ήρθα εδώ να σας 
δώσω υποσχέσεις ότι θα κάνουμε και
νούργιο νοσοκομείο, θα κοιτάξουμε όλα 
τα αιτήματα, σίγουρα υπάρχουν πράγμα
τα που μπορούμε να κάνουμε άμεσα για 
το νοσοκομείο για να υπάρχει μια βελτί
ωση όπως ας πούμε τουαλέτες στους θα
λάμους, που για μένα είναι σημαντικό 
το 2022. Από εκεί και πέρα σας λέω ότι 
έχουμε στο υπουργείο αιτήματα για του
λάχιστον 15 νέα νοσοκομεία. Πρέπει να 
τα ιεραρχήσουμε, γιατί 15 παράλληλα

νέα νοσοκομεία δεν υπάρχει δυνατότητα 
να φτιάξουμε. Άρα πρέπει να δούμε λίγο, 
πού μπορούμε να πάμε, πώς μπορούμε 
να πάμε και πού υπάρχουν περισσότερες 
ανάγκες», ανέφερε, αναγνωρίζοντας ότι το 
Νοσοκομείο Πρέβεζας είναι ένα από αυτά 
που χρήζει βελτιώσεων.

Με δεδομένο ότι εδώ και καιρό έχει 
ανοίξει η συζήτηση για τον νέο Υγειονο
μικό Χάρτη και από την πλευρά των ερ
γαζόμενων εκφράζονται φόβοι για συγ
χωνεύσεις και υποβάθμισα υγειονομικών 
μονάδων, η αναπληρώτρια υπουργός 
Υγείας ξεκαθάρισε ότι κανένα νοσοκομείο 
δε θα αλλάξει χαρακτήρα, αναφερόμενη 
ειδικότερα στο Νοσοκομείο της Πρέβεζας. 
«Όχι δεν υπάρχει περίπτωση να γίνει ένα 
ενισχυμένο Κέντρο Υγείας. Είναι ένα Νο
σοκομείο και θα παραμείνει ένα νοσοκο
μείο. Τα Νοσοκομεία θα εξακολουθήσουν 
να είναι αυτόνομα νοσοκομεία. Μπορεί 
να γίνει μία καλύτερη διασύνδεση με τα 
Κέντρα Υγείας στην περιοχή, ειδικά όσων 
αφορά τις ειδικότητες, αυτό μας ενδιαφέ
ρει και θεωρούμε ότι είναι σωστότερο. 
Μέχρι εκεί!», σημείωσε χαρακτηριστικά η 
κα. Γκάγκα.
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1  Αντιδρούν στην απόλυση συμβασιούχων
Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 14 Ημερομηνία

έκδοσης:
04-05-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

75.41 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΟΙ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΩΝ ΚΡΗΤΗΣ

Αντιδρούν στην απόλυση συμβασιούχων
Να ανακληθεί άμεσα η απαράδεκτη απόφαση της κυβέρνησης για την α

πόλυση συμβασιούχων απαίτησαν χτες οι εργαζόμενοι των νοσοκομείων 
ΠΑΓΝΗ, «Βενιζέλειου», Χανιών και Αγίου Νικολάου, με μαχητική κινητο
ποίηση στην 7η ΥΠΕ.

Στη συνάντηση με τη διοίκηση κατήγγειλαν την απόφαση του υπουργεί
ου για την απόλυση δεκάδων συμβασιούχων όλων των κλάδων, που προσλή- 
φθηκαν με τρίμηνες συμβάσεις για να καλύψουν όσους είχαν τεθεί σε ανα
στολή. Χαρακτηριστικό είναι ότι ακόμη και με αυτούς τους συμβασιούχους, 
οι κενές οργανικές θέσεις στο ΠΑΓΝΗ ξεπερνούν τις 300! Σύμφωνα με πλη
ροφορίες, η διοίκηση στο «Βενιζέλειο» εξαναγκάζει τους τριμηνίτες να πά
ρουν ρεπό και άδειες, για να τους πετάξει εκτός δουλειάς. Οι εργαζόμενοι 
των τεσσάρων νοσοκομείων της Κρήτης απαιτούν: Να ανακληθεί η απαρά
δεκτη απόφαση για τις απολύσεις. Να μονιμοποιηθούν όλοι οι συμβασιούχοι. 
Ανάκληση των αναστολών εργασίας των εργαζομένων στις δομές Υγείας. Ε
νίσχυση των δημόσιων δομών Υγείας με προσλήψεις μόνιμου προσωπικού.
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1  «Αλλαγή χρήσης» σε τμήματα, με όρους
«αποδοτικότητας και ανταγωνισμού»

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 14 Ημερομηνία
έκδοσης:

04-05-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

594.76 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΕΙΣ ΤΟΥ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟΥ ΥΓΕΙΑΣ ΓΙΑ ΤΑ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ

«Αλλαγή χρήσης» σε τμήματα, 
με όρους «αποδοτικότητας 
και ανταγωνισμού»
Αγωνιστική «υποδοχή» της αναπληρώτριας υπουργού Υγείας 
από τους εργαζόμενους στο Νοσοκομεία Λευκάδας και Πρέβεζας

0X1 C"ttt K'xromttia -(unrfhatKf t&voj
Avlhctu ί-κσθύν Άάνψπ npoofaffu 
■to-Af-onoitvrt, σνμβάιηοΜΜν-tna'Af 
Ιλτ* Ckvg^r^»y-A«ai<At'g|tW5i. /Woffw· ,na
ημμ··|μ··Ϊ||η··|····μμ·Μ|ΜΙ||ημ·μη

« Δώστε λεφτά για την 
Υγεία και όχι για του 
ΝΑΤΟ τα σφαγεία», 
ήταν το σύνθημα με 

το οποίο «υποδέχτηκαν» οι ερ
γαζόμενοι του Νοσοκομείου 
Λευκάδας και μαζικοί φορείς 
την αναπληρώτρια υπουργό Υ
γείας Μ. Γκάγκα, η οποία επι- 
σκέφθηκε χτες το νοσοκομείο 
συνοδευόμενη από ισχυρές α
στυνομικές δυνάμεις.

Με πρωτοβουλία του Συλ
λόγου Εργαζομένων του Νο
σοκομείου και τη στήριξη του 
Εργατικού Κέντρου Λευκά
δας - Βόνιτσας, οι εργαζόμε
νοι απαίτησαν μαζικές προσλήψεις μόνιμου προσωπικού, μο
νιμοποίηση όλων των συμβασιούχων, αύξηση της κρατικής 
χρηματοδότησης για την Υγεία. Η υπουργός από την πλευ
ρά της «έγινε καπνός μόλις μας είδε και έφυγε τρέχοντος 
μέσα στο νοσοκομείο», όπως καταγγέλλουν οι εργαζόμενοι.

Αντίστοιχη κινητοποίηση οργανώθηκε και στο Νοσοκο
μείο Πρέβεζας - το οποίο επίσης επισκέφτηκε η υπουργός 
- με κάλεσμα του Συλλόγου των εργαζομένων (αναλυτικό 
ρεπορτάζ σε επόμενο φύλλο).

Η «ενιαία αγορά Υγείας» 
κλείνει ΜΕΘ!

κατοντάδες είναι τα οφειλόμενα ρεπό και οι μέρες άδειας 
ακόμη και από το 2019. Υποκριτική ήταν και η απάντηση στο 
αίτημα για την άρση αναστολής των ανεμβολίαστων υγειο
νομικών, οι οποίοι είναι απλήρωτοι από τον περασμένο Σε
πτέμβρη, λέγοντας ότι θα το μεταφέρει στην κυβέρνηση.

Απαντώντας στα δίκαια αιτήματα των εργαζομένων, η υ
πουργός έκανε λόγο για «λεφτόδεντρα που δεν υπάρχουν», 
επικαλούμενη «την πρωτόγνωρη κρίση που γνωρίζει η χώρα», 
αποσιωπώντας τα δεκάδες δισ. ευρώ που δίνονται πεσκέ
σι σε επιχειρηματικούς ομίλους, τα 32 δισ. που θα δοθούν 
στην «πράσινη» ανάπτυξη και τις ψηφιακές «επενδύσεις», 
τα δισεκατομμύρια ευρώ φοροαπαλλαγών στο κεφάλαιο.

Κατά την επίσκεψή της στη Λευκάδα, η αναπληρώτρια 
υπουργός Υγείας ξεδίπλωσε τον διαχρονικό σχεδίασμά της 
«ενιαίας αγοράς Υγείας», όπου δημόσιες και ιδιωτικές μο
νάδες θα λειτουργούν με όρους ανταγωνισμού και αποδο
τικότητας.

Ενδεικτικό της πολιτικής που θεωρεί «κόστος» την Υγεία 
του λαού και «πολυτέλεια» τις αυτονόητες παροχές είναι η 
δήλωσή της για τις 6 κλίνες ΜΕΘ (για τις οποίες έκοψε κορ
δέλα η κυβέρνηση ΣΥΡΙΖΑ), που δεν έχουν λειτουργήσει ού
τε μια μέρα, αφού τόσο η σημερινή όσο και η προηγούμενη 
κυβέρνηση δεν προσέλαβαν προσωπικό: «Δεν χρειάζονται 
κλίνες ΜΕΘ στη Λευκάδα, θα αλλάξουν χρήση», είπε η υ
πουργός, την ώρα που γίνεται αγώνας δρόμου για διακομι
δές στα Νοσοκομεία Αρτας και Ιωαννίνων, χάνοντας πολύ
τιμο χρόνο για τους ασθενείς, με ελάχιστο στόλο και πλη
ρώματα του ΕΚΑΒ. Χαρακτηριστικό είναι ότι στο ΚΥ Βασι
λικής έγινε πρόσφατα «δωρεά» ενός ασθενοφόρου, αλλά 
το πλήρωμα δεν επαρκεί για να καλύψει όλες τις βάρδιες.

Η κυβέρνηση έκλεισε το μάτι ακόμη μια φορά στους ερ
γολάβους και από το Νοσοκομείο Λευκάδας, παραδίδο- 
ντας σ’ αυτούς τη σίτιση, τη φύλαξη και την καθαριότητα, 
πετώντας στο δρόμο τέλος Ιούνη 22 εργαζόμενους που 
λήγει η σύμβασή τους.

Για τους 61 συμβασιούχους, των οποίων οι συμβάσεις λή
γουν στο τέλος του χρόνου, η υπουργός κρύφτηκε και πάλι 
πίσω από τις χιλιοειπωμένες, εδώ και δυόμισι χρόνια, εξαγ
γελίες των 4.000 προσλήψεων, όταν τα οργανικά κενά και 
στο συγκεκριμένο νοσοκομείο ξεπερνούν το 50%, ενώ ε-

Τα στοιχεία της πανδημίας
Χτες 39 ακόμα ασθενείς με COVID-19 έχασαν τη ζωή τους, 

ενώ από την έναρξη της επιδημίας έχουν καταγραφεί συνολι
κά 29.249 θάνατοι. Ο αριθμός των ασθενών που νοσηλεύο
νται διασωληνωμένοι είναι 240 (από 235 προχτές), εκ των ο
ποίων σχεδόν οι μισοί, το 48,75%, είναι πλήρως εμβολιασμέ
νοι. Παρά τον ελάχιστο αριθμό τεστ, επιβεβαιώθηκαν 4.561 
νέα κρούσματα. Τα 385 αφορούν νέες επαναλοιμώξεις. Αυ
ξητικές είναι οι τάσεις του ιικού φορτίου στα αστικά λύματα 
των Ιωαννίνων (51%) και της Πάτρας (42%). Ο συνολικός α
ριθμός των ατόμων που νόσησαν ανέρχεται σε 3.335.550 και 
των επαναλοιμώξεων εκτιμάται σε 123.703.

Νέο χαράτσωμα των ασθενών
Ανακοίνωσε επίσης την έναρξη των απογευματινών ια

τρείων στο Νοσοκομείο Λευκάδας (μέχρι σήμερα δεν είχε 
εφαρμοστεί) με πρώτο το Ακτινοδιαγνωστικό Τμήμα, όπως 
και τα απογευματινά χειρουργεία, για τα οποία ο λαός θα 
βάλει ξανά το χέρι στην τσέπη. Η λειτουργία τους, όπως είπε, 
θα γίνεται από ιδιώτες γιατρούς και εργαζόμενους με μπλο- 
κάκι, «όπως έγινε και στην πανδημία και τελικά συμφέρει».

Στο ερώτημα για τον σχεδίασμά του «νέου υγειονομι
κού χάρτη», ξεκαθάρισε ότι «θα γίνουν αλλαγές στο πλαί
σιο της καλύτερης αποδοτικότητας», «κάποια τμήματα 
θα αλλάξουν χρήση» προς όφελος του κεφαλαίου στον ια
τρικό τουρισμό και της ιδιωτικοοικονομικής λειτουργίας των 
νοσοκομείων, σηματοδοτώντας την περαιτέρω υποβάθμιση 
και το κλείσιμο τμημάτων αναγκαίων για τον λαό, ενώ θεω
ρήθηκε πολυτέλεια να υπάρχουν πάνω από 3 γιατροί σε κά
θε τμήμα του Νοσοκομείου Λευκάδας, κάνοντας τουλάχι
στον 11 εφημερίες.

Μάλιστα, κάλεσε τους εργαζόμενους να γίνουν «πιο πα
ραγωγικοί και αποδοτικοί», εννοώντας ακόμη μεγαλύτερο 
ξεζούμισμα απ’ αυτό που ήδη υφίσταται και να βάλουν πλά
τη στη λειτουργία των νοσοκομείων - επιχειρήσεων.

Υπεραμύνθηκε της ιδιωτικής ασφάλισης, λέγοντας ό
τι «είναι ένας τρόπος να λειτουργήσουν τα νοσοκομεία και 
να βρουν χρηματοδότηση», σηματοδοτώντας νέα βάρη στις 
τσέπες των ασφαλισμένων, προτάσσοντας μάλιστα ως πρό
τυπο «το σύστημα Υγείας στην Ολλανδία, όπου κυριαρχεί 
η ιδιωτική ασφάλιση και λειτουργούν πολύ καλά», κάνο
ντας γαργάρα τη χρεοκοπία του εν μέσω πανδημίας και τις 
εκατόμβες νεκρών που άφησε πίσω του.

Ενδεικτικό της αθλιότητας που έχει σκόπιμα διαμορφω
θεί, είναι ότι το περασμένο Σαββατοκύριακο το νησί «βού- 
λιαξε» από επισκέπτες, αλλά δεν υπήρχε ορθοπεδικός ού
τε στο Νοσοκομείο Λευκάδας ούτε στο Νοσοκομείο Πρέβε
ζας, με αποτέλεσμα να διακομίζονται περιστατικά στην Αρ
τα και στα Γιάννενα.

Σήμερα στα Γιάννενα
Σήμερα, η αναπληρώτρια υπουργός επισκέπτεται το Πανε

πιστημιακό Γενικό Νοσοκομείο Ιωαννίνων και η «Αγωνιστική 
Συσπείρωση Υγειονομικών» στο ΠΓΝΙ καλεί σε αγωνιστική 
«υποδοχή», στις 9 το πρωί στην είσοδο του Νοσοκομείου.
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1  Διακομιδές και με ιδιωτικά ασθενοφόρα
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,7 Ημερομηνία

έκδοσης:
04-05-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

493.81 cm² Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΔΙΑΚΟΜΙΔΕΣ
ΣΤΗ ΜΑΧΗ ΤΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ
ΚΑΙ ΙΔΙΩΤΙΚΑ ΑΣΘΕΝΟΦΟΡΑ
ΣΕΛΙΔΑ 7
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1  Διακομιδές και με ιδιωτικά ασθενοφόρα
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,7 Ημερομηνία

έκδοσης:
04-05-2022

Διακομιδές 
και με ιδιωτικά 
ασθενοφόρα
Για εξιτήρια, εξετάσεις σε Ευαγγελισμό, 
Σισμανόγλειο και Ιηηοκράτειο

Η Υγειονομική Περιφέρεια Αττικής προχώρησε στην απόφαση προκει- 
μένου να αντιμετωπιστούν οι μεγάλες καθυστερήσεις που παρατηρούνται 
στην εξυπηρέτηση των δευτερογενών διακομιδών από το ΕΚΑΒ.

Της ΠΕΝΝΥΣ ΜΠΟΥΛΟΥΤΖΑ

Με ιδιωτικά ασθενοφόρα, χωρίε 
χρέωση του ασθενούε, θα πραγ- 
ματοττοιούντατ έωε τουλάχιστον 
τα μέσα Μάΐου δευτερογενείε δι- 
ακομιδέε, όπωε εξιτήρια και εξε
τάσετε, σε τρία νοσοκομεία τηε 
Αττικήε και συγκεκριμένα στον 
Ευαγγελισμό, στο Σισμανόγλειο 
και στο Ιττποκράτειο.

Με βάση το θεσμικό πλαίσιο 
που επιτρέπει την ανάθεση υπη
ρεσιών σε τρίτουε για την κάλυ
ψη κενών που προέκυψαν από 
την αναστολή καθηκόντων ανεμ- 
βολίαστων υγειονομικών, η 1η 
Υγειονομική Περιφέρεια Αττικήε 
προχώρησε, με βάση την οικο
νομικότερη προσφορά, στην κα- 
τακύρωση υπηρεσιών μίσθωσηε 
ασθενοφόρων σε ιδιωτική εται
ρεία, προκειμένου να εξυπηρε
τούνται οι διακομιδέε ασθενών 
που λαμβάνουν εξιτήρια ή που 
πρέπει να υποβληθούν σε εξετά
σετε σε άλλα νοσοκομεία.

Η μίσθωση έχει διάρκεια έωε 
και τιε 15 Μάΐου 2022, με δυνα
τότητα παράτασηε από πλευράε 
ΥΠΕ, και αφορά πέντε ασθενοφό
ρα, εκ των οποίων δύο θα εξυπη
ρετούν τον «Ευαγγελισμό», δύο 
το Σισμανόγλειο και ένα το νοσο
κομείο Ιπποκράτειο. Το ωράριο 
διαθεσιμότηταε των ασθενοφό
ρων θα είναι από τιε 8 π.μ. έωε 
τιε 11 μ.μ. και θα εξυπηρετούν

αποκλειστικά non COVID περι
στατικά.

Ο προγραμματισμόε και ο συ- 
ντονισμόε των διακομιδών θα 
γίνεται από ομάδα εργασίαε του 
νοσοκομείου με την εποπτεία 
του διοικητή και του αναπληρω
τή διοικητή, ενώ ο χρόνοε από- 
κρισηε των ασθενοφόρων (για 
τα εξιτήρια) θα πρέπει να είναι 
εντόε δύο ωρών μετά την ειδο
ποίηση από το νοσοκομείο.

Χρόνοι αναμονήε
Η Υγειονομική Περιφέρεια Ατ

τικήε προχώρησε σε αυτή την 
ενέργεια προκειμένου να αντιμε
τωπιστούν οι μεγάλεε καθυστε- 
ρήσειε που παρατηρούνται στην 
εξυπηρέτηση των δευτερογενών 
διακομιδών από το ΕΚΑΒ -ειδι
κά και μετά τη θέση σε αναστο
λή καθηκόντων των ανεμβολία- 
στων υγειονομικών, μεταξύ των 
οποίων και πολλοί διασώστεε - 
πληρώματα ασθενοφόρων-, το 
οποίο δίνει -προφανώε και λο
γικά- προτεραιότητα στα επεί
γοντα περιστατικά. Είναι ενδει
κτικό ότι ο χρόνοε αναμονήε για 
ασθενοφόρο ενόε ασθενούε που 
έχει λάβει εξιτήριο από νοσο
κομείο τηε Αθήναε και θέλει να 
επιστρέφει σπίτι του υπερβαίνει 
τιε 6-7 ώρεε και μπορεί να φτά
σει και τιε 10 ώρεε, γεγονόε που 
συχνά οδηγεί τουε ασθενείε και 
τουε συγγενείε τουε να αναζη

τήσουν ιδιωτικό ασθενοφόρο, 
πληρώνονταε οι ίδιοι το κόμι
στρο, και παράλληλα καθυστε
ρεί την «απελευθέρωση» κλινών 
νοσηλείαε.

Η διάρκεια xns σΰμβασηε
Αν και με βάση το θεσμικό 

πλαίσιο η σχετική σύμβαση μπο
ρεί να είναι διάρκειαε έωε τριών 
μηνών, η διοίκηση τηε Ιηε ΥΠΕ 
επέλεξε να ξεκινήσει «συντηρη
τικά». «Θέλουμε να δούμε αφενόε 
εάν θα μπορέσουν να αποφορτι
στούν τα νοσοκομεία, αφετέρου 
πώε θα ανταποκριθεί η εταιρεία», 
αναφέρει στην «Κ» ο διοικητήε 
τηε Ιηε ΥΠΕ Αττικήε Παναγιώτηε 
Στάθηε, σημειώνονταε ότι εφό

σον η συνεργασία αυτή βοηθήσει 
στην πιο γρήγορη εξυπηρέτηση 
των ασθενών, τότε θα παραταθεί 
και η διάρκεια τηε σύμβασηε.

Σύμφωνα με την ΠΟΕΔΗΝ, 
στην Αττική μόνο τιε καθημερι- 
νέε και όχι τα Σαββατοκύριακα 
το ΕΚΑΒ διαθέτει 8-9 ασθενο
φόρα για τιε δευτερογενείε δι- 
ακομιδέε, ενώ χρειάζονται του
λάχιστον 20. Ο πρόεδροε τηε 
ΠΟΕΔΗΝ Μιχάληε Γιαννάκοε 
κατηγορεί την κυβέρνηση ότι 
«αντί να κάνει προσλήψειε στο 
ΕΚΑΒ και να ενισχύσει τιε υπο- 
δομέε, προχωράει σε ιδιωτικο
ποίηση υπηρεσιών». Σύμφωνα 
με τον ίδιο, το κόστοε τηε ανά- 
θεσηε είναι 100.000 ευρώ.
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1  Βάζουν τους ιδιώτες στο ΕΚΑΒ
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,17 Ημερομηνία

έκδοσης:
04-05-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

782.4 cm² Κυκλοφορία: 760

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Με μεθόδευση Πλεύρη

Βάζουν τους ιδιώτες 
στο ΕΚΑΒ
σελίδα 17
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1  Βάζουν τους ιδιώτες στο ΕΚΑΒ
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,17 Ημερομηνία

έκδοσης:
04-05-2022
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Απόβαση ιδιωτών και στο ΕΚΑΒ
Με απόφαση ίου υπουργείου Υγείας και ιης 1 ης ΥΠΕ παραχωρούνται οι δευτερογενείς διακομιδές σε ιδιωτική εταιρεία. 
Απόσυρση και ακύρωση της απόφασης ζητούν ΣΥΡΙΖΑ-Π.Σ. και οι εργαζόμενοι στο ΕΚΑΒ

Του
ΑΝΤΩΝΗ ΡΑγΤΟΠΟΥΛΟΥ

Σ
την ιδιωτικοποίηση του συνόλου 
του Δημόσιου Συστήματος Υγείας 
σκοπεύει να προχωρήσει η κυβέρ
νηση, όπως φαίνεται από τις τελευ
ταίες αποφάσεις. Εκτός από το σχέδιο για το 
νέο ΕΣΥ, το νομοσχέδιο για την Πρωτοβάθ

μια Φροντίδα Υγείας και τον ΕΟΠΥΥ, η κυ
βέρνηση ανοίγει τον δρόμο των ιδιωτών και 
στο κομμάτι του ΕΚΑΒ.

Συγκεκριμένα, σύμφωνα με έγγραφο του 
υπουργείου Υγείας και της 1 ης Υγειονομι
κής Περιφέρειας, αποφασίζεται η κατακύ- 
ρωση των υπηρεσιών μίσθωσης αδειοδο- 
τημένων ασθενοφόρων για την εξυπηρέτη
ση δευτερογενών διακομιδών (όπως εξιτή
ρια και επανεξετάσεις) των δομών Υγείας 
αρμοδιότητας της 1ης ΥΠΕ, από τις 28 
Απριλίου έως και 15 Μαΐου, με δυνατότητα 
παράτασης. Η εταιρεία που αναλαμβάνει εί
ναι η Europ Assistance Service Greece 
Μονοπρόσωπη IKE με πέντε ασθενοφόρα: 
Δύο στον «Ευαγγελισμό», δύο στο «Σισμα- 
νόγλειο/ Αμαλία Φλέμινγκ» και ένα στο 
«Ιπποκράτειο».

Μάλιστα, η ταρίφα για τη ναύλωση αυτών 
των ιδιωτικών ασθενοφόρων κυμαίνεται 
από 45 έως και 90 ευρώ. Το κόστος θα κατα
βάλει η 1 η Υγειονομική Περιφέρεια, δηλαδή

το Δημόσιο. Ο ΣΥΡΙΖΑ/ΕΚΑΒ χαρακτηρί
ζει το αιφνιδιαστικό έγγραφο «ενάντια στη 
φιλοσοφία λειτουργίας του ΕΚΑΒ, του ορ
γανισμού του και των αγώνων των εργαζο
μένων του, που εδώ και 35 χρόνια υπερα
σπίστηκαν τις αξίες του μέσα από το Δημό
σιο Σύστημα Υγείας». Ζητάει δε άμεσα την 
απόσυρση και την ακύρωση της απόφασης 
από το υπουργείο Υγείας και τη διοίκηση του 
ΕΚΑΒ, αλλά και την έκτακτη συνεδρίαση 
του Δ.Σ. του Σωματείου Εργαζομένων.

Οργισμένη αντίδραση
από ίο Σωματείο Εργαζομένων
ΕΚΑΒ Αθηνών

Το Σωματείο Εργαζομένων ΕΚΑΒ Αθη
νών, σε ανακοίνωσή του, καταγγέλλει τις 
ενέργειες του υπουργείου Υγείας, του διοι
κητή της 1 ης ΥΠΕ και των διοικητών των 
νοσοκομείων «Ευαγγελισμός», «Σισμανό- 
γλειο/Αμαλία Φλέμινγκ» και «Ιπποκρά- 
τειο». Τονίζει, επίσης, ότι έπειτα από παρέμ
βαση του προέδρου του σωματείου έγινε 
απεμπλοκή του ΕΚΑΒ από τον ρόλο που 
του ανέθετε το έγγραφο.

Οπως τονίζεται, οι κύριοι λόγοι που το 
ΕΚΑΒ δεν μπορεί να εκτελεί όλες τις δευτε
ρογενείς διακομιδές είναι ότι τα επείγοντα 
περιστατικά κάθε χρόνο αυξάνονται, η δύ
ναμη του ΕΚΑΒ σε διασώστες δεν αυξάνε

ται ανάλογα, δεν αναπληρώνονται οι απώ
λειες από συνταξιοδοτήσεις και θανάτους. 
Το προσωπικό στην κίνηση έχει καταπονη
θεί τόσο σωματικά όσο και ψυχικά από την 
αύξηση των περιστατικών και δεν μπορεί να 
χρησιμοποιείται μέχρι εξαντλήσεως και για 
περιστατικά που δεν αφορούν τον κύριο 
σκοπό του ΕΚΑΒ, την πρωτογενή αντιμε
τώπιση επειγόντων περιστατικών και τη

διακομιδή τους στον κατάλληλο υγειονομι
κό σχηματισμό.

Τέλος, καλεί το υπουργείο να πάρει πίσω 
τη σύμβαση στο σύνολό της, καθώς «σπα- 
ταλιέται χωρίς λόγο δημόσιο χρήμα για να 
αποκομίσουν κέρδη κάποιοι ιδιώτες», ενώ η 
ουσιαστική λύση στο θέμα των δευτερογε
νών διακομιδών των νοσοκομείων είναι στα 
χέρια των νοσοκομείων.
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